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Op 3 maart 2018 heeft LPF Westland vragen gesteld over het slecht functionerende 
warmtesysteem in de wijk Hoogeland te Naaldwijk. Op 11 april kwam het antwoord van het 
toenmalige college met de mededeling dat het systeem tegen de capaciteit aan liep en er een 
3e warmtebron zou bijkomen om de problemen op te lossen. (zie bijlage)

We zijn een half jaar verder en nu de temperaturen gaan zakken blijken de problemen er nog 
steeds te zijn, sterker nog, het aantal huishoudens wat overlast heeft is enorm toegenomen. 
Klachten bestaan uit het niet beschikken over warm water of een koud huis en bij anderen 
woningen is er sprake van sauna-achtige temperaturen. Wanneer men bij Vestia aanklopt 
verwijst men daar door naar de leverancier die op zijn beurt weer doorverwijst naar de diverse 
installateurs die op hun beurt weer aangeven dat het systeem niet deugt.

Aangezien het aannemelijk is dat de temperaturen de komende periode verder gaan zakken en
dan zelfs de volksgezondheid in gedrang kan komen hebben we de volgende vragen :

1. Is de derde warmtebron in gebruik genomen?

2. Zo ja, waarom blijven dan de problemen bestaan? Zo nee, waarom is de derde warmtebron, 
tegen de toezegging in, niet in gebruik genomen en wanneer gaat dat dan wel gebeuren?

3. Kan het college met Vestia in gesprek gaan met als doel 1 aanspreekpunt te realiseren waar 
de bewoners met hun problemen terecht kunnen zonder van het kastje naar de muur te 
worden gestuurd.

4. Kan het college toezeggen om de raad z.s.m. met een memo te informeren over de voortgang 
omdat commissie behandeling pas in januari kan plaatsvinden?
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